
ALELNÖKI PROGRAM 

Sziasztok! Szijj Réka vagyok, ez a negyedik évem az ELTE tanárszakon és az Ajtósi 

kollégiumban egyaránt. Tatáról jöttem, ahol az Eötvös József Gimnáziumban végeztem 

gimnáziumi tanulmányaimat. Mindig is szerettem a közösségi életben részt venni, akár 

osztálykirándulás szervezéséről volt szó vagy egy buliról. Ez a társaság kedvelő énem nem 

hagyott el az egyetemi éveim alatt sem, úgyhogy már az első szemeszteremtől kezdve 

diákbizottsági tag vagyok. Ennek köszönhetően sok új tapasztalatot és tudást szereztem, amit 

majd a jövőben is kamatoztathatok. Ezek az képességek és élmények, amiket valószínűleg nem 

éltem volna át ha nem vágok bele a „débézésbe”, azok ami miatt szeretem csinálni a hallgatói 

érdekképviseletét. A sportreferensi pozíciómat átadtam Kis Zsanett részére és a továbbiakban 

Külügyi referensként tevékenykedtem, most pedig Fehér András távolléte miatt remélhetőleg 

alelnökként is helyt állhatok. Ezek mellett 2017 novemberétől a KolHök elnökségébe is 

felkértek, mint belügyi-és sportreferens, ebből kifolyólag már egy magasabb szinten is tudom 

képviselni a kollégiumok és a benne élő hallgatók érdekeit. 

Külügyi referensként pedig az Erasmus illetve más programokkal érkezett hallgatók 

minél inkábbi bevonását szeretném elérni a kollégium életébe. Emellett abban segíteni nekik, 

hogy legyen kihez fordulniuk a problémáikkal, kéréseikkel, kérdéseikkel. Már a számukra 

külön, angol nyelven, kiküldött általános tájékoztatóval elindultunk ennek a megvalósítása felé. 

A jövőben külön csoportjuk lesz, levelezési listájuk, illetve a főbb eseményeknél mindenhol 

megtalálható lesz egy angol nyelvű tájékoztató.  

Alelnöki  pozícióban elsősorban, Fehér Andrást nyomdokaiba kívánok lépni azaz minél 

inkább segíteni Kis Marcell elnök munkáját és lehető legnagyobb együttműködésben végezni 

a kollégiumban felmerülő feladatokat. A célom pedig a kollégium hallgatói részéről beérkező 

igények és problémák közvetítése a felsőbb vezetés felé, illetve azok orvoslása. A diákbizottság 

tagjaival való folytonos megbeszélés és együttműködés, hogy a kollégiumban minél több 

esemény és program kerülhessen megrendezésre. A 2018. 02. 21-én lezajlott küldöttgyűléskor 

felhozott problémákon, hiányosságokon mindenképpen javítani szeretnék. Többek között, a DB 

kommunikációját a kollégium lakói felé sokkal gyakoribbá és információdúsabbá tenném, ezzel 

is növelve a Diákbizottság átláthatóságát, ugyanis fontos, hogy az itt lakók megbízzanak 

bennünk és a képességeinkben. Továbbá, az épület minél tisztább és lakhatóbbá tételét 

folyamatosan szem előtt tartva, az általatok kitöltött igényfelmérő kérdőív figyelembe 

vételévél, együttműködnék az intézmény üzemeltetőivel, hogy minél több dolgon tudjunk 

változtatni a mindenkinek megfelelő lakhatási körülmények elérséhez.  



 

 


